
Posle ~etvrte utakmice plej-ofa izme|u Novog Pazara i Vojvodine

Finale za pam}enje
Pobedom u Novom Pazaru, Vojvodina osvojila {ampionsku titulu 15. put 

Strana VII

Ministarka Slavica \uki} Dejanovi} u radnoj poseti Priboju 

Popraviti demografsku sliku 
Strana II

M
. \

er
le

k

PETAK, 20. april 2018, broj 7508/572, godina XXI, cena 40 din, 30 den, 1 KM, 0.7 EUR (CG), 5 kuna www.danas.rs

Salih Hot

Bomba u 
dvori{tu ku}e

Strana II 

Hanka Hajdarevi}

Nezakonita smena, 
op{tina mo`e da se ̀ ali 

Strana V

Protestni skup radnika
turske kompanije
"Mercer trade" 

Plate 
ili tu`ba

Strana V

Novi Pazar - Ova sedmica u Novom
Pazaru u znaku je obele`avanja 557. go-
di{njice postojanja grada. Brojne mani-
festacije zapo~ete su minule nedelje, a
zavr{avaju se sutra. Novopazarski gra-
dona~elnik Nihat Bi{evac, za Sand`ak
Danas, ka`e da je vreme izme|u dva ro-
|endana grada obele`ila izgradnja ne-
koliko kapitalnih objekata, a da je „naj-
ve}i utisak dolazak dvojice lidera, pred-
sednika Srbije i Turske, Aleksandra Vu-
~i}a i Red`epa Taipa Erdogana“. 

- Bio nam je cilj, da sve {to smo radi-
li u proteklih godinu dana, da pobolj{a-
mo uslove ̀ ivota gra|ana. Postignutim
smo zadovoljni i okrenuti smo planovi-
ma za narednih godinu dana za stalno
izgra|ivanje grada, nagla{ava Bi{evac i
isti~e da je za grad „istorijski zna~ajna“
bila poseta Vu~i}a i Erdogana, jer je po-
slata poruka mira i saradnje, a veoma su
zna~ajni i protokoli koji su potpisani tog
dana. „Na prostoru de~ijeg vrti}a „Mla-
dost“ dobi}emo novu zgradu vrednu
dva miliona evra. Nakon posete potpi-
sana su dva protokola o rekonstrukciji

hamama „Gazi Isa bega“. Najvredniji
projekat, plod te posete je izgradnja mo-
sta u centru grada sa pristupnim sao-
bra}ajnicama“, isti~e gradona~elnik Bi-
{evac i dodaje da je grad u protekloj go-
dini, izme|u ostalog, zavr{io kori}enje
reka Ra{ke, De`evske i Banjske, rekon-
struisao O[ „Stefan Nemanja“, otvorili i
opremili Dijagnosti~ki centar, Urgentni
blok...

Povodom Dana grada, danas }e biti
odr`ana sve~ana sednica Skup{tine No-
vog Pazara, na kojoj }e biti uru~ena
gradska priznanja zaslu`nim pojedinci-
ma i organizacijama, a tome }e pretho-
diti Sajam virtuelnih preduze}a Eko-
nomsko-trgovinske {kole, zatim razgo-
vor gradona~elnika sa gra|anima na-
zvan „Kafa sa gradona~elnikom“. Ve~e
je predvi|eno za otvaranje godi{nje iz-
lo`be Sand`a~kog udru`enja likovnih
umetnika i Finale stvarala{tva mladih.
Dan grada - 20. april obele`ava se u znak
se}anja na 20. april 1461. godine, kada
je Novi Pazar prvi put pomenut u pisa-
nim dubrova~kom dokumentu. S. N.

Novi Pazar obele`ava 557. godi{njicu postojanja

Cilj stalno napredovanje

Bogata istorija: Novi Pazar 
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AKTUELNO

U DVE RE^I

REKONSTRUKCIJA SREDNJIH 
[KOLA U TUTINU

Tutin - U~enici tutinske Gimnazije i
Tehni~ke {kole, do kraja {kolske godi-
ne nastavu }e poha|ati u prostorijama
dve gradske osnovne {kole. Razlog za
to je po~etak potpune rekonstrukcije
zgrade, izgra|ene pre 68 godina i u ko-
joj rade ove dve {kole. Radovi su po~e-
li i njihova vrednost je 850 hiljada evra.
Sredstva su obezbedili Kancelarija za
javna ulaganja Srbije i lokalna samou-
prava. Na zgradi }e biti ura|ena kom-
pletna krovna konstrukcija, dobi}e no-
vu stolariju, novi sistem grejanja i no-
ve mokre ~vorove. S. N. 

DETEKCIJA DROGA NA ^EKANJU
Novi Pazar - Saobra}ajna policija u

Novom Pazaru mora}e da pri~eka na
aparat za detekciju psihoaktivnih sup-
stanci u organizmu voza~a. Ovu opremu,
vrednu milion dinara, planirala je grad-
ska uprava da donira, ali se na tender ni-
ko nije javio. Tenderskom dokumentaci-
jom bilo je predvi|eno da aparat ima
mogu}nost da, za najmanje 10 minuta,
iz pljuva~ke voza~a otkrije prisustvo naj-
manje {est grupa narkotika (kokain, ka-
nabis, amfetamin, metamfetamin, me-
tadon i benzodijazepin). Novopazarsko
PU nema takvu opremu i opremu za de-
tekciju droga u organizmu voza~a po-
zajmljuje iz PU u ̂ a~ku. S. N. 

Novi Pazar, Tutin - U no}i izme-
|u nedelje i ponedeljka, oko tri
sata, ba~ena je eksplozivna na-
prava u dvori{te predsednika
Predsedni{tva SDA Sand`aka i
zamenika predsednika op{tine
Tutin Saliha Hota. U ovoj eks-
ploziji nema povre|enih, a na-
neta je materijalna {teta na au-
tomobilu koji je bio parkiran u
dvori{tu. Istraga je jo{ u toku.

- ^ula se jaka eksplozija od
naprave koja je ba~ena u blizini
moje ku}e. Ne znam ko bi mo-
gao da u~ini ne{to ovako. O~i-
gledno da je nekome trebalo da
dr`i stanje nesigurnosti , rekao
je Hot, koji je u januaru ove go-
dine izabran da rukovodi SDA
Sand`aka do isteka mandata
Sulejmanu Ugljaninu na mestu
predsednik Bo{nja~kog nacio-
nalnog ve}a (BNV). Ovaj bom-
ba{ki napad odmah su osudili
Savet za bezbednost op{tine
Tutin, SDA Sand`aka, BNV i
Stranka pravde i pomirenja
(SPP). Savet za bezbednost je

jednoglasno zatra`io hitnu re-
akciju dr`avnih organa „kako bi
se sa~uvala bezbednost gra|ana
Tutina, koji su zbog svih pret-

hodnih doga|aja, opravdano
zabrinuti“. U saop{tenju za jav-
nost SDA Sand`aka ocenila je
da ovaj incident predstavlja „te-
roristi~ki akt“ i da je to „rezultat
tolerantnog odnosa dr`avnih
organa prema napadima na le-
gitimne predstavnike Bo{nja-
ka“. Ova stranka je ponovila
svoj stav da treba da se usaglasi
nacionalna struktura zaposle-
nih u dr`avnim organima sa
nacionalnom strukturom sta-
novni{tva u Sand`aku i navela
„da eksplozija ne}e zaustaviti
zapo~ete aktivnosti na reformi i
modernizaciji stranke“.

BNV je osudilo napad na
svog ve}nika i izrazilo zabrinu-
tost zbog „ugro`avanja `ivotne

sigurnosti najvi{ih zvani~nika
Bo{njaka u Srbiji“. Nacionalni
savet Bo{njaka ocenjuje da to
„predstavlja opasnu poruku
Bo{njacima u Sand`aku“ i od
EU i ostalih me|unarodnih or-
gana zahtevaju da po~nu da re-
{avaju status Sand`aka i Bo-
{njaka. SPP je osudila „ovakav
na~in obra~una, rezon i delova-
nje ljudi koji su, o~igledno, iz-
van va`e}ih propisa ove ze-
mlje“. Ova stranka insistira da
nadle`ni organi {to pre otkriju i
procesuiraju u~inioce i da {to
pre iza|u u javnost sa informa-
cijom dokle se stiglo sa otkriva-
njem nalogodavaca i po~inioca
ovakvih i sli~nih dela. 

S. Novosel

Novi Pazar - Potpredsednik
Bo{nja~kog nacionalnog ve}a
(BNV) Esad D@ud`o zatra`io
je od ministra prosvete Mlade-
na [ar~evi}a da odobri {tam-
panje 16 rukopisa nedostaju-
}ih ud`benika za nastavu na
bosanskom jeziku. Tra`i se
odobravanje ud`benika Bo-
sanski jezik sa elementima na-
cionalne kulture za IV, V, VI i
VIII razred osnovne {kole, i
dodataka za nastavu na bosan-
skom jeziku Muzi~ke kulture
za V i VIII razred, Istorije za V,
VI, VII i VIII razred, Likovne
kulture za IV, VII, VIII i VIII
razred, Priroda i dru{tvo za IV
razred i Svet oko nas za drugi
razred osnovne {kole.

D@ud`o od srbijanskog mi-
nistra prosvete tra`i da u skladu
sa zakonom donese re{enje „o

odobravanju 16 ud`benika za
koje Zavod za unapre|enje
obrazovanja i vaspitanja dao
predlog o odbijanju, {to je van
njihove nadle`nosti“. U pismu
podse}a ministra [ar~evi}a da
je re~ o nedostaju}im ud`beni-
cima za nastavu na bosanskom
jeziku, koji su utvr|eni Memo-
randumom i aneksom tog do-
kumenta iz 2016. godine. Taj
dokument su potpisali pred-
stavnici BNV, Zavod za ud`be-
nike i Ministarstvo prosvete.
Obrazovanje na bosanskom je-
ziku po~elo je {kolske
2013./2014 godine. Prema po-
slednjim podacima iz BNV, na
maternjem bosanskom jeziku
obrazuje se 15.536 u~enika u
osnovnim i srednjim {kolama u
sand`a~kim op{tinama i oni su
svrstani u 676 odeljenja. S. N. 

Novi Pazar, Tutin - Policajac
Raica B. iz Tutina, osumnji~en
da je, krajem septembra pro{le
godine, ubio Fahrudina Skare-
pa (22) iz tog grada, pu{ten je
da se brani sa slobode. U Vi-
{em javnom tu`ila{tvu u U`icu
obrazlo`ili su da je osumnji~e-
ni pu{ten iz pritvora jer su „is-
tekli zakonski rokovi“ prema
kojima pritvor mo`e da traje
maksimalno {est meseci od
dana li{enja slobode „a koji su
istekli, pa u ovoj fazi ne posto-
ji zakonski osnov za produ`e-
nje pritvora“. 

Optu`nica protiv ovog poli-
cajca jo{ nije podignuta „s obzi-
rom da je istraga u toku“. Ovaj
predmet je, pre dva meseca, iz
Vi{eg suda u Novom Pazaru,

po odluci Apelacionog suda u
Kragujevcu, delegiran u Vi{e
javno tu`ila{tvo u U`icu. Zbog
~ega je to ura|eno javnosti nije
saop{teno. Ubistvo se dogodilo
u no}i izme|u 29. i 30. septem-
bra pro{le godine u selu Dolovo
(op{tina Tutin), u akciji spre~a-
vanja {verca. Policajac Raica B.
se tereti da je pucao u vozilo ko-
jim je upravljao Skarep. Metak
je pro{ao kroz staklo na voza~e-
vim vratima i te{ko ranio mla-
di}a, koji je od zadobijenih po-
vreda umro u Op{toj bolnici u
Novom Pazaru. Skarepovo ubi-
stvo uznemirilo je gra|ane
ovog kraja. Organizovan je i
protest, na kome je zatra`eno
rasvetljavanje ubistva i ka`nja-
vanje po~inioca. S. N. 

Priboj - Ministarka bez port-
felja zadu`ena za demografiju i
populacionu politiku prof. dr
Slavica \uki} Dejanovi} bila je
u sredu u Priboju u radnoj po-
seti . Ministarka je razgovarala
sa predstavnicima Op{tine o
konkretnim merama pobolj{a-
nja demografske situacije i po-
setila Pred{kolsku ustanovu
„Neven“.

U Priboju je duplo ve}i mor-
talitet od nataliteta, na hiljadu
stanovnika, rodi se sedam beba
dok 14 ljudi umre godi{nje. Mi-
nistarka je taj podatak nazvala
pora`avaju}im i rekla da se me-
re za pobolj{anje tako lo{e de-
mografske slike, koje se sprovo-

de na lokalu moraju uskladiti sa
nacionalnim programom popu-
lacione politike. „Senzibilitet ve}
postoji , jer iz skromnog bud`e-
ta Priboj ve} odvaja 22 miliona
za stimulisanje materinstva, bi-
omedicinski potpomognutu
oplodnju i ostale mere, ali smo

do{li do zaklju~ka da recimo
pred{kolski uzrast nema ade-
kvatne uslove sme{taja, pa nam
je to konkretan zadatak da po-
pravimo“, rekla je ministarka.

Predsednik op{tine Lazar
Rvovi} rekao je da dr`ava kroz
ulaganje u Fabriku automobila u

Priboju i u sistem obrazovanja
pokazuje da brine o Priboju.
„Potreban je veliki trud i veliki
rad da bi se zaustavili odre|eni
negativni trendovi, a jasam sigu-
ran da }emo mi kombinacijom
mera na lokalnom i nacional-
nom nivou imati pomake u
svim sferama“, rekao je Rvovi}
Ministarka je posetila i Pred{kol-
sku ustanovu „Neven“ u Priboju
i upoznala se sa uslovima rada .
Direktorka pred{kolske ustano-
ve Jasna Kojadinovi}, kao najve-
}i problem istakla je nedostatak
prostora i rekla da u poslednjih
par godina raste broj dece u vrti-
}u i da ih sada ima 553, a da se
formirala i lista ~ekanja. „Dobili
smo predlog od ministarke da
problem prostora re{avamo
konkurisanjem za projekat
opremanja prostorija u drugoj,
novijoj zgradi na{e ustanove ,
kao i uveravanje da }emo u okvi-
ru toga projekta imati pomo}
ministarstva“, rekla je Jasna Ko-
jadinovi} za na{ list. S. Bjeli}

Ministarka Slavica \uki} Dejanovi} u radnoj poseti Priboju 

Popraviti demografsku sliku 

Zajedni~ki projekti tri op{tine 
Ministarka je u sklopu posete razgovarala sa predstavnicima

op{tina Priboj, Prijepolje, Nova Varo{, kao i sa na~elnikom Zlatibor-
skog okruga na istu temu uskla|ivanja mera nacionalne i lokalne
populacione politike. \uki} Dejanovi} je istakla da ove tri op{tine
mogu nastupiti u tom pravcu kroz zajedni~ke projekte.

Peti napad 
Za ne{to vi{e od mesec dana na udaru, za sada, nepoznatih iz-

vr{ilaca na{li su se zvani~nici dr`avnih institucija, politi~kih partija
i Islamske zajednice (IZ). Bacanje eksplozivne naprave u dvori{te
Hota, peti je slu~aj tih napada. Osim Hota, u tutinskoj op{tini meta
su bili zamenik komandira Policijske stanice i vr{ilac du`nosti di-
rektora Doma za stara i ometena lica i visoki funkcioner SPP. U No-
vom Pazaru, u razmaku od samo nekoliko dana, na meti napada-
~a na{li su se slu`benici IZ Srbije. Prvo je isprebijan i te{ko povre-
|en imam i poku{ano je paljenje automobila sand`a~kog muftije.
Ovi incidenti su i dalje u sferi spekulacija (ko stoji iza napada i {ta
im je pozadina), a nadle`ni dr`avni organi nisu se oglasili ni za je-
dan od ovih slu~ajeva.

U Priboju mortalitet duplo ve}i od 
nataliteta: Ministarka \uki} Dejanovi}
sa ~elnicima pribojske op{tine
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Policajac osumnji~en za
ubistvo pu{ten iz pritvora

BNV zahteva od ministra prosvete da 
odobri {tampanje nedostaju}ih ud`benika

Odbijanje van nadle`nosti 

Salih Hot - Ne zna
ko stoji iza napada

Meta zamenik predsednika
SDA Sand`aka

Novi bomba{ki napadi u Sand`aku



Novi Pazar - Ova sedmica u
Novom Pazaru u znaku je obele-
`avanja 557. godi{njice postoja-
nja grada. Brojne manifestacije
zapo~ete su minule nedelje, a za-
vr{avaju se sutra. Novopazarski
gradona~elnik Nihat Bi{evac, za
Sand`ak Danas, ka`e da je vreme
izme|u dva ro|endana grada
obele`ila izgradnja nekoliko ka-
pitalnih objekata, a da je „najve}i
utisak dolazak dvojice lidera,
predsednika Srbije i Turske,
Aleksandra Vu~i}a i Red`epa Ta-
ipa Erdogana“. 

- Bio nam je cilj, da sve {to
smo radili u proteklih godinu da-
na, da pobolj{amo uslove `ivota
gra|ana. Postignutim smo zado-
voljni i okrenuti smo planovima
za narednih godinu dana za stal-
no izgra|ivanje grada, nagla{ava
Bi{evac i isti~e da je za grad „isto-
rijski zna~ajna“ bila poseta Vu~i-
}a i Erdogana, jer je poslata poru-
ka mira i saradnje, a veoma su
zna~ajni i protokoli koji su potpi-
sani tog dana. „Na prostoru de~i-
jeg vrti}a „Mladost“ dobi}emo
novu zgradu vrednu dva miliona
evra. Nakon posete potpisana su
dva protokola o rekonstrukciji
hamama „Gazi Isa bega“. Naj-
vredniji projekat, plod te posete
je izgradnja mosta u centru gra-
da sa pristupnim saobra}ajnica-
ma. U sklopu sporazuma je i pot-
puno renoviranje stare hale spor-
tova, koja bi trebalo da postane
ko{arka{ki centar regiona. Kad
se sve podvu~e, vi{e od pet mili-
ona evra ulo`i}e u Novi Pazar.
Protokolom izme|u Srbije i Tur-
ske predvi|en je izvoz 5 000 tona
mantija i mesa iz ovog kraja, {to
je velika {ansa za na{e privredni-
ke. U toku te posete obe}an je do-
prinos unapre|enju putne mre-
`e, prvenstveno putnih pravaca
od Novog Pazara do Tutina i Sje-

nice, kao i izgradnja auto puta
koridora 11 preko Pe{teri, jer je
savremena putna infrastruktura
preduslov za ulaganja stranih in-
vestitora“, isti~e gradona~elnik. 

Izme|u dva ro|endana, Novi
Pazar je bio doma}in Balkanskog
atletskog prvenstva za seniore i
ugostio 600 sportista iz 17 zema-
lja i na taj na~in se upisao na svet-
sku sportsku mapu. Bi{evac ka`e
da se stvaraju uslovi za razvoj
sportskog turizma, jer se pored
atletskog stadiona gradi hotel i
jo{ neki sadr`aji. Kada je turizam
u pitanju, isti~e nagradu EDEN,
za izuzetnu turisti~ku destinaci-
ju Evrope u Srbiji.

- To je izuzetna ~ast, ali i od-
govornost da nastavimo da ula-
`emo u turizam. Ova nagrada je
dobra ulaznica na svetsku turi-
sti~ku mapu, a mi }emo ulo`iti
napore da stvorimo {to bolje
uslove. Izgradnjom {est novih
hotela i podizanjem kvaliteta
usluga, bogato kulturno-istorij-
sko nasle|e i banjska le~ili{ta, iz-
dvajaju nas od svih drugih gra-
dova, ali su i to na{i argumenti za
privla~enje ve}eg broja posetila-
ca, obja{njava novopazarski gra-
dona~elnik. 

U proteklih godinu dana, za-
vr{eno je kori}enje reka Ra{ke,
De`evske i Banjske i na taj na~in
je za{ti}eno od poplava veliki
broj doma}instava, industrijska
zona i znatne povr{ine poljopri-
vrednog zemlji{ta. Ukori}eno je
vi{e od dva km reke Ra{ke, od
Carske }uprije do Banjske reke i
uzdu`no De`evska reka u du`ini
od 700 metara. U projekat je ulo-
`eno vi{e od dva miona evra a
sredstva je, posredovanjem pred-
uze}a „Srbija vode“ obezbedila
Svetska banka

- Zahvaljuju}i donaciji Norve-
{ke i uz podr{ku Kancelarije za
javna ulaganja, potpuno je re-
konstruisana O[ „Stefan Nema-
nja“ i sada imamo {kolu koja is-
punjava evropske standarde.
Osim toga, otvorili smo novi i sa-
vremeno opremljeni Dijagno-
sti~ki centar, pa sada na{i gra|a-
ni i oni iz susednih op{tina na di-
jagnostikovanje ne moraju da

idu u Beograd i Kragujevac. U iz-
gradnju i opremanje ulo`eno je
vi{e od tri miliona evra, a sred-
stva smo dobili od Ujedinjenih
Arapskih Emirata. Izgradili smo
i novi Urgentni blok i sada }e
gradska Hitna slu`ba, u savreme-
no opremljenoj zgradi, sa pro{i-
renim odeljenjima i obnovljenim
voznim parkom funkcionisati
mnogo bolje. U finansiranju iz-
gradnje i opremanju ovog objek-
ta, vrednog vi{e od dva miliona

evra, pomogli su nam EU i Vlada
[vajcarske preko razvojnog pro-
grama Evropski PROGRES. Do-
prinos pobolj{anju pru`anja
zdravstvenih usluga dala je i Tur-
ska agencija za razvoj (TIKA),
koja je finansirala potpunu re-
konstrukciju i opremanje Gine-
kolo{ko-aku{erskog odeljenja u
Op{toj bolnici, nabrojao je Bi{e-
vac najzna~ajnije projekte, koji
su realizovani izme|u obele`ava-
nja dva 20. aprila - Dana grada i

poru~io da je cilj da lokalna sa-
mouprava bude transparentna
„kako bi gra|ani bili upoznati sa
njenim radom i tro{enjem bu-
d`etskih sredstava“. Za kraj leta
najavio je formiranje elektronske
skup{tine, a za formiranje elek-
tronske uprave od Ministarstva
dr`avne uprave i lokalne samou-
prave, Novi Pazar je dobio 4,7
miliona dinara.

Obele`avanje Dana grada po-
~elo je u nedelju `enskom ruko-
metnom utakmicom, a narednih
dana nastavljeno je otvaranjem
izmenjene stalne postavke u Mu-
zeju „Ras“, izlo`be na gradskom
trgu „Bujrum u Novi Pazar“ i ba-
zara „Pazar na dar“. U Istorij-
skom arhivu „Ras“ organizovani
su Dani otvorenih vrata, u biblio-
teci „Dositej Obradovi}“ promo-
visana je monografija Selima i
Demira [a}irovi}a, u Turskom
kulturnom centru odr`ano je ve-
~e poezije Yunus Emre. Promo-
visano je stvarala{tvo Huseina
Ba{i}a, odr`ano je knji`evno ve-
~e u Centru za decu i omladinu
„Duga“

Sajam socijalnog preduzetni-
{tva, na kojem je u~estvovalo dva-
desetak preduze}a iz cele Srbije,
odr`an je ju~e. Manifestacija ove
vrste prvi put je organizovana, a
za to su zaslu`ni gradska uprava,
Inicijativa za razvoj i saradnju iz
Beograda, Regionalna razvojna
agencija Sand`aka (SEDA) i Naci-
onalna slu`ba za zapo{ljavanje.
Odr`an je Eko festival, a u Kon-
certnoj dvorani premijerno je iz-
vedena pozori{na predstava „De-
portacija“, ~iji je autor crnogorski
novinar @eljko Vu{urovi}, a u re-
ìji i adaptaciji Gradimira Gojera.
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Miline
Sva nam sekiracija bila kao ona o izborima u Crnoj Gori. Ne-

kima i jeste bila. Ve}ina bila za poziciju. Manjina se zadovoljila
dupliranjem glasova, u odnosu na prethodno biranje prvog ~o-
veka susedne dr`ave. Neka je i ispod nule, ali je duplo vi{e. „Za-
dovoljstvo“ je kada se, opet, ima vi{e podr`avalaca kandidatu-
re nego glasa~a. Da li i tamo pare treba da se vrate? Miline od
prestoni~kih i drugodr`avnih izbora. Va`no je u~estvovati.

Eto, danas ~ar{ija slavi ro|endan. U programu nigde nema
vatrometa. Zvezdano nebo postalo skupo, a gradska kasa {te-
dljiva. Da se ne zaboravi kako izgleda vatromet, u ~ast pobede
novog starog crnogorskog gospodara, neki su se ~ar{ijski pro-
veselili uz ispaljivanje po~asti. Milo nama, a tek koliko je bilo mi-
lo Milu. Veseli se „ku}ni doma}ine“, sve ti ~estitarsko bilo.

Odbojka{i nam doti~u sportske visine. Tiho i nenametlji-
vo. Neki se na to namerili da pokvare zvi`ducima himni. Ni-
su krivi oni, nego, ko bi opet, do mediji {to su to „primetili“.
Samo zbog toga su nam odbojka{i bili „u {okantnim i skan-
daloznim“ udarnim vestima. Mnogo va`nije je da su nam
fudbaleri, opet, ostali bez {efa stru~nog {taba. Oti{ao, samo
on razloge zna. Milina be{e dok su pobe|ivali na jedvite ja-
de. Osta tuga u dugovima.  S. N. 

Ambasador [vedske u Srbiji Jan Lundin bio u dvodnevnoj poseti Novom Pazaru

Novi pravci saradnje
Novi Pazar - Ambasador

[vedske u Srbiji Jan Lundin, u
toku svoje dvodnevne posete
Novom Pazaru, razgovarao je
sa ~elnicima lokalne samoupra-
ve, Dr`avnog univerziteta, Bo-
{nja~kog nacionalnog ve}a
(BNV) i sa predstavnicima po-
liti~kih stranaka, nevladinih or-
ganizacija i medija.

U gradskoj upravi, {vedski
diplomata je sa prvim ljudima
grada razgovarao o politi~kim,
ekonomskim i kulturnim aktu-
elnostima u ovom gradu, ali i o
ljudima koji `ive u [vedskoj a
poreklom su sa ovih prostora.
„Danas smo se upoznali sa po-
tencijalima Novog Pazara i do-
govorili u kojim oblastima mo-
`emo da nastavimo saradnju“,
rekao je ambasador Lundin na-
kon razgovora sa predstavnici-
ma gradske uprave i dodao da
su predstavnici grada boravili u
[vedskoj na obuci o sistemu ci-
vilne za{tite u saradnji sa Stal-

nom konferencijom gradova i
op{tina (SKGO).

[vedski diplomata je razgo-
varao i sa predsednikom Bo-
{nja~kog nacionalnog ve}a
(BNV) Sulejmanom Ugljani-
nom. Teme razgovora bile su
sada{nje aktivnosti BNV, pro-
blemi Bo{njaka u Srbiji i kon-
kretni predlozi da se ti problemi
re{e. Na Dr`avnom univerzitetu

ambasadoru Lundinu doma}in
je bio rektor dr Miladin Kosti},
koji ga je upoznao sa razvojem i
prioritetima ove visoko{kolske
ustanove, ~iji je cilj osnivanja
„doprinos razvoju ovog kraja“.
[vedski ambasador je naglasio
da postoje velike mogu}nosti za
saradnju {vedskih univerziteta
sa univerzitetima u Srbiji i Am-
basada u Beogradu }e podstica-

ti takve kontakte. On je rekao da
u okviru programa „Erazmus
plus“ postoji prostor za ostvari-
vanje razmene studenata. Sa
predstavnicima nevladinih or-
ganizacija i medija ambasador
[vedske je razgovarao o aktuel-
noj politi~koj, ekonomskoj i
dru{tvenoj situaciji u gradu, sa
posebnim osvrtom na ulogu ci-
vilnog dru{tva. S. Novosel

Ambasador [vedske Jan Lundin u gradskoj upravi
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Novi Pazar obele`ava 557. godi{njicu postojanja

Cilj stalno napredovanje 

„Kafa sa gradona~elnikom“
Sve~ana sednica Skup{tine grada, na kojoj }e biti uru~ena grad-

ska priznanja zaslu`nim pojedincima i organizacijama, bi}e odr`a-
na danas. Sednici }e prethoditi Sajam virtuelnih preduze}a Eko-
nomsko-trgovinske {kole, razgovor gradona~elnika sa gra|anima
nazvan „Kafa sa gradona~elnikom“. Ve~e je predvi|eno za otvara-
nje godi{nje izlo`be Sand`a~kog udru`enja likovnih umetnika i Fi-
nale stvarala{tva mladih. Dan grada - 20. april obele`ava se u znak
se}anja na 20. april 1461. godine, kada je Novi Pazar prvi put po-
menut u pisanim dubrova~kom dokumentu.

Gradona~elnik Novog Pazara 
Nihat Bi{evac - Zadovoljan postignutim
izme|u dva ro|endana grada
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NEGATIVNO MI[LJENJE DRI
Bijelo Polje - Dr`avna revizorska institucija

dala je negativno mi{ljenje na realizaciju projek-
ta „Uloga medija u prevenciji zloupotreba droga
me|u u~eni~kom populacijom“, Osnovne {kole
„Du{an Kora}“ Bijelo Polje. Za taj projekat {kola
je planirala 30.540 evra, a odlukom o raspodjeli
dijela prihoda od igara na sre}u za 2016. dobila
je 17.100 evra. Prema projektu bjelopoljske
osnovne {kole, bile su planirane pres-konferen-
cije, tribine po {kolama u cilju promovisanja kon-
kursa za najbolju radio-emisiju „Dileru, dalje od
mene“. Za DRI su sporni bili ugovori, koji nijesu
zakonski potpisani. 

PLJEVLJACI DA TU@E DR@AVU
Pljevlja - U Pljevljima su lani tokom 145 dana

srednje dnevne vrijednosti PM10 ~estica prelazile
propisne grani~ne vrijednosti. Dozvoljeno je mak-
simalno 35 dana sa prekora~enjima Predsjednik
Ekolo{kog dru{tva „Breznica“ Milorad Mitrovi} po-
zvao je Pljevljake da masovno tu`e dr`avu, jer im
nije obezbijedila zdravu `ivotnu sredinu garanto-
vanu Ustavom. U izjavi za Vijesti, ocijenio je da su
tu`be pred doma}im i me|unarodnim sudovima
jedini na~in da se dr`ava natjera da kona~no po~ne
da rje{ava nagomilane ekolo{ke probleme u gradu
sa najzaga|enijim vazduhom u Crnoj Gori i poziva-

Prijepolje - Biblioteka „Vuk Karad`i}“
bila je doma}in u~enicima i njihovim pe-
dagozima na tradicionalnoj Op{tinskoj
smotri recitatora. ^lanovi `irija: Dejan
Aleksi}, knji`evnik za decu, Marija Barna
Lipkovski, rediteljka, i Indira Had`agi}
Durakovi}, novinarka, ocenili su da su
nastupi ve}ine recitatora bili na zadovo-
ljavaju}em nivou. Komplimente su po-
sebno dobili najmla|i, u~enici ni`ih raz-
reda osnovnih {kola. Od dvanaest, koliko
je nastupilo u tom uzrastu, najbolji su bi-
li Nedim [anti} (O[ „Vladimir Peri} Val-
ter) koji je govorio pesmu Slobodana Sta-
ni{i}a „Voleo sam {kolu i u {koli“ i Emili-
ja Pote`ica (O[ „Du{an Toma{evi} ]ir-
ko“) sa pesmom „Krokodilska pri~a“ De-
jana Aleksi}a, a pohvale su dobile Dalija
^oki} (O[ „Sveti Sava“) i Kristina Brajo-
vi} (O[ „Mihajlo Bakovi}“). 

Iako je bio najbrojniji, uzrast vi{ih
razreda osnovne {kole pokazao je, po
oceni `irija, najmanje raznovrsnosti u
izboru pesama kao i najmanje recitator-
skog ume}a koje zahteva dobru dikciju i
pravilnu akcentuaciju, kvalitetan izbor
pesme primeren ne samo uzrastu, ve} i
umetni~kim i estetskim kriterijumima,
prirodnost, izra`ajnost i sugestivnost.
Od sedamnaest recitatora vi{ih razreda
prijepoljskih osnovnih {kola najbolje su
bile Teodora Nestorovi} (O[ „Du{an
Toma{evi} ^irko“) koja je kazivala pe-
smu Violete Jovi} „Na primer zaljublji-
vanje“ i Jelena Bra{njevi} (O[ „Milosav

Stikovi}“) sa pesmom „Obi~nim re~ima
re~eno“ Biljane Stanojevi}. Pohvale su
dobila dva u~enika O[ „Svetozar Mar-
kovi}“ Tarik Hani} i Ena [ehovi} ali je
`iri posebno istakao Sofiju Ohrimenko
koja je izvanredno govorila pesmu Jova-
na Jovanovi}a Zmaja „Pesma o pesmi“
na na~in koji se retko vi|a na smotrama
ali joj je nedostajalo jo{ malo jezi~kih fi-
nesa po{to je ova u~enica O[ „Mihajlo
Bakovi}“ poreklom Ukrajinka. Ono {to
je, svakako, bilo iznena|enje je da u ovoj
kategoriji nije bilo predstavnika najve}e
{kole, odnosno Osnovne {kole „Vladi-
mir Peri} Valter“ {to se prvi put dogodi-
lo od kada se smotre odr`avaju, a to je
preko tri decenije.

Srednjo{kolaca je bilo samo osam , ali
je kvalitet bio sasvim solidan i ujedna~en,
pa je ̀ iri ocenjivao svaki detalj u nastupi-
ma, tako da }e prijepoljsku op{tinu pred-
stavljati \or|e Doskovi} ( Ekonomsko-
trgovinska {kola) sa pesmom Branislava
Petrovi}a „Kada te ostavi ona koju voli{„
i Jana Rakonjac (Prijepoljska gimnazija)
koja je govorila stihove Vesne Parun
„Ropstvo“. Pohvale za svoje nastupe do-
bile su Belkisa Osmanli} u~enica Medre-
se „Baki Hanuma“ i Nevena Cvijovi} u~e-
nica Prijepoljske gimnazije.

U~enici osnovnih {kola imali su prili-
ku da ~uju stihove koji su u{li u lektiru, a
koje je govorio njihov autor Dejan Alek-
si} i koji kroz svoje nastupe neguje inter-
aktivni odnos sa publikom. 

Direktorica Biblioteke Sadija Ho-
d`i} uru~ila je prikladne poklone, knji-
ge, diplome i pohvale najboljim recita-

torima koji prijepoljsku op{tinu pred-
stavljaju na Okru`noj smotri recitato-
ra u Kosjeri}u. I. H. D.

Nova Varo{ - Zvuci starih melodija i instrumenata od-
jekivali su pre nekoliko dana salom Doma kulture na ~i-
joj sceni je izveden program pod nazivom „Bez izvora vo-
de nema“. Ve~e izvornog narodnog stvarala{tva obele`i-
lo je u~e{}e stotinak peva~a, truba~a, guslara, instrumen-
talista, kao i kazivanja narodnih mudrosti iz knjige novi-
nara Dragoljuba Gagri~i}a „Starovla{ka umovanja“. 

Doma}e ljubitelje tradicije odu{evio je nastup dve
`enske izvorne grupe iz Rudog i Nove Varo{i. Etno gru-
pa „Prosvjeta“, osnovana pre {est godina sa ciljem da ne-
guje srpsku izvornu muziku, tradiciju i kulturu, predsta-
vila se originalnim repertoarom, a za svoj talenat nagra-

|eni su aplauzima novovaro{kog gledali{ta. Publiku su
odu{evili i milozvu~ni glasovi ~lanica @enske peva~ke
grupe Doma kulture „Jovan Tomi}“, formirane sredi-
nom 2010. godine. Maestralno su izvele dve kompozici-
je -“Crven cvete“ i „Zaspo Janko“. Upe~atljivo je bilo
predstavljanje srednjo{kolca Nikole Popovi}a, guslara iz
Nove Varo{i, koji je izveo „Su|enje serdaru [}epanu Ra-
dojevi}u“. 

Publika je te ve~eri premijerno imala priliku da ~uje i
neobi~an orkestar „[alipuri“ iz pribojskih Gole{a. Njegovi
~lanovi su pravi majstori na klarinetu i nezaobilazni su na
narodnim veseljima - va{arima, kr{tenjima, svadbama...

Publiku su te ve~eri odu{evili izvo|enjem kompozicija na
ru~no izra|enim instrumentima od {ljivinog drveta 

Du{u i srce Novovaro{ana razgalio je Truba~ki orke-
star Ivana \enadi}a iz Akma~i}a. Virtuozi na trubi uz-
veli su „[aran kolo“ i pesmu „Nad izvorom vrba se nad-
nela“. Ni{ta manje zapa`en nije bio ni nastup Narodnog
orkestra KUD-a Doma kulture „Jovan Tomi}“. Odli~ni
instrumentalisti, dobro znani ovda{njoj publici, izveli su
splet narodnih pesama i igara, potvr|uju}i po ko zna ko-
ji put da su verni ~uvari narodne ba{tine, odlu~ni u na-
meri da i u budu}nosti nastave da neguju izvorne note i
tradicionalnu muziku. 

Pesme iz vika , samonikle, ~uvaju se me|u na{im gor-
{tacima generacijama. Kako su se nekad prenosile, tako
i danas - podnebljem i ro|enjem, pa ih i najmla|i peva-
ju sa u`ivanjem. Kako to zvu~i na delu, pokazao je de~ji
peva~ki par Pavle i Ognjen Ili} iz Negbine, ~lanovi novo-
varo{kog Dru{tva za negovanje tradicionalnog pevanja
iz vika. Velikim aplauzima propra}en je i nastup njiho-
vih starijih kolega iz istoimenog udru`enja Miroljuba Ra-
keti}a i Dragana Milo{evi} iz Dra`evi}a, kao i Drage Mi-
li~evi} iz Ku}ana i Tomke Paunovi} iz Negbine. 

Tokom ovog „putovanja“ kroz pro{lost i tradiciju, ~u-
le su se i najlep{e narodne izreke, poslovice , anegdote i
zapisi, koje je, kao izbru{ene dragulje na vrelima narod-
nog ̀ ivota, novinar Dragoljub Gagri~i} sabrao me|u ko-
rice knjige „Starovla{ka umovanja“. 

- Na programu ovogodi{njih „Dana kulture“ nismo
imali sadr`aje izvornog narodnog karaktera. Zato smo
ovom svetkovinom ̀ eleli da zadovoljimo i ukus poklo-
nika ove vrste stvarala{tva. Uz podr{ku lokalne samo-
uprave, uprili~ili smo ovo ve~e kao povratak starim,
iskonskim, tradicionalnim vrednostima, kao i kako bi-
smo o`iveli zaboravljene i skrajnute narodne obi~aje
kojima u duhovnom nasle|u pripada posebno mesto
- isti~e Mihrija Had`i}, direktorka novovaro{kog Do-
ma kulture. R. Popovi}

Prijepolje - Hajka i haranga koja je
vo|ena protiv kadrova Sand`a~ke de-
mokratske partije i ostalih predstavni-
ka pro{le vlasti skupo }e ko{tati op{tin-
sku kasu kojom nedoma}inski upravlja
ova nenarodna koalicija, saop{tio je pri-
jepoljski odbor ove stranke, komentari-
{u}i prvostepenu presudu Osnovnog
suda kojom je poni{tena smena Hanke
Hajdarevi} sa mesta na~elnika Op{tin-
ske uprave. Prijepoljski SDP poru~uje
da je Osnovni sud „potvrdio ono o ~e-
mu smo mi govorili gotovo dvije godi-
ne“, da su njihovi kadrovi smenjivani
nezakonito. Na presudu Osnovnog su-
da prijepoljska op{tina ima pravo ̀ albe
i o~ekuje se da }e se obratiti Apelacio-
nom sudu u Kragujevcu. 

Koalicija okupljena oko SNS u Prijepolju
za koalicione partnere je 2016. izabrala tada-
{nju BDZ Muamera Zukorli}a (sada Stran-
ku pravde i pomirenja), SDA i Demokratsko
sand`a~ku partiju (DPS) i sa njima formira-
la lokalnu vlast. Time je SDP, koju je osno-
vao Rasim Ljaji}, nakon dugogodi{nje vlasti
oti{la u opoziciju. Umesto kadrova SDP iza-
brani su novi, a sada{nja i biv{a vlast od ta-
da se me|usobno optu`uju ko je kriv za pro-
bleme i lo{u situaciju u Prijepolju, koje se na-
lazi u grupi nerazvijenih op{tina Srbije. 

Op{tinsko ve}e, koje predvodi SNS je
29. septembra 2016. godine donelo re-
{enje o smeni Hanke Hajdarevi} sa me-

sta na~elnice Op{tinske uprave. Smatra-
ju}i da je njena smena politi~ka, Hajda-
revi}, koja je imenovana na funkciju u
vreme vlasti SDP, podnela je tu`bu pro-
tiv op{tine Prijepolje. Osnovni sud je
presudio u njenu korist. U prvostepenoj

U organizaciji Biblioteke „Vuk Karad`i}“

Op{tinska smotra 
recitatora 

Najmla|i dobili najvi{e pohvala: Nedim [anti} i Emilija Pote`ica

Program narodnog stvarala{tva u novovaro{kom Domu kulture 

„Bez izvora vode nema“

„Te{ko onome ko svoju pjesmu ne
pjeva“: ^lanice Etno-grupe iz Rudog 

Osnovni 
Hanke Hajdare

Nezak
op{tina

Ovakva odluka Op{tin
poreske obveznike Pri
na ime tro{kova su|en
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ju}i se na primjer u Italiji, isti~e da postoji „velika
vjerovatno}a“ da bi Pljevljaci dobili spor. Sugeri{e
da bi trebalo tu`iti i Elektroprivredu, u ~ijem sasta-
vu posluje Termoelektrana - najve}i zaga|iva~ u
Pljevljima.

NA SELU OSTAJU STARI
Ro`aje - Sude}i prema podacima o povr{ina-

ma zemlji{ta koje su se u protekle dvije godine na-
{le pod raznim poljoprivrednim kulturama, ni ovo-
godi{nja prolje}na sjetva u ro`ajskoj op{tini ne}e
zna~ajnije popraviti negativan trend pada u koli~i-
nama obradivih povr{ina. Pad je posljedica odlaska
mladih, koji napu{taju selo i naj~e{}e odlaze u ino-
stranstvo ili pak u druge krajeve zemlje. Sekretar
Sekretarijata za poljoprivredu Mersad [utkovi} ka-
`e za RTCG da na ruralnom podru~ju ostaju samo
stara~ka doma}instva. „Dr`ava i op{tina, danas vi-
{e nego ikad kroz razne podsticajne mjere poma`u
poljoprivredne proizvo|a~e. Me|utim, o~ekivani
efekti izostaju“, kazao je [utkovi}. „U 2016. godini,
pod djetelinsko-travnim smje{ama bilo je 53,4 ha,
dok se pro{le godine pod ovim kulturama na{lo
41,8 ha. Lucerkom je u 2016. godini zasa|eno dva
hektara a pro{le godine pod ovom kulturom je bilo
1,2 hektara. Zasad djeteline u 2016. godini iznosio
je jedan hektar a u pro{loj godini nije bilo novih za-
sada te kulture“, dodaje on.

presudi se navodi da je njeno razre{enje
i imenovanje Sabire Hod`i} nezakonito
i poni{tava se. Ovakva odluka Op{tin-
skog ve}a ko{ta}e poreske obveznike
Prijepolja 105 hiljada dinara, na ime
tro{kova su|enja, pi{e u presudi. 

- Iz iskaza tu`ilje Hanke Hajdarevi}, sa-
slu{ane u svojstvu parni~ne stranke proiz-
ilazi da je od tu`ilje, nakon {to je do{lo do
promene vlasti u op{tini Prijepolje, od stra-

ne predsednika Op{tine i jednog ~lana Op-
{tinskog ve}a zatra`eno da podnese ostav-
ku na mestu na~elnika Op{tinske uprave,
iz razloga {to je prilikom podele funkcija
izme|u koalicionih partnera to mesto pri-
palo Bo{nja~koj demokratskoj zajednici.

Da je tu`ilja odbila da podnese ostavku jer
je smatrala da za to nema nikakvih razlo-
ga i da je izabrana po konkursu na man-
datni period od pet godina, koji nije bio is-
takao i da su joj tada kazali da }e pokrenu-
ti postupak za njeno razre{enje na sednici
Op{tinskog ve}a. Po oceni suda razre{enje
tu`ilje se ne mo`e zasnivati na slobodnom
uverenju ~lanova organa koji je doneo od-
luku o razre{enju, ve} da za to moraju po-
stojati dokazi i opravdani razlozi utvr|eni
u odgovaraju}em postupku. Pobijano re-
{enje ne sadr`i apsolutno ni jedan dokaz
da je tu ìlja svojim postupanjem ili propu-
{tanjem kao na~elnik Op{tinske uprave
nezakonito postupila, tako da nije posto-
jao zakonski osnov za njeno razre{enje -
navodi se izme|u ostalog u presudi koju je
doneo Muhamed Kukuljac, sudija Osnov-
nog suda u Prijepolju, a koje su objavili po-
jedini lokalni mediji. Sud je, ipak, kao ne-
dozvoljen, odbacio zahtev Hanke Hajdare-
vi} da bude vra}ena na posao na~elnice
Op{tinske uprave. S. D.

Nova Varo{ - Radnici turske kompani-
je „Mercer trade“ odr`ali su protestni
skup u fabri~kom pogonu u Kokinom
Brodu na kojem su od vlasnika iz Istan-
bula zatra`ili da im se isplate ~etiri zao-
stale zarade, pove`e radni sta` i izmire
porezi i doprinosi. Ukoliko poslodavac
ne ispuni zahteve, zaposleni prete da }e
„presaviti tabak“ i svoja prava potra`iti
na sudu. U poslovodstvu firme od radni-

ka tra`e strpljenje, uz obe}anje da }e is-
puniti njihove zahteve i ~im se steknu
uslovi pokrenuti proces proizvodnje, ob-
ustavljen sredinom decembra pro{le go-
dine zbog nedostatka sirovine.

- Obe}avaju nam platu od petka do
petka i tako ve} peti mesec. Nezakonito
su nas poslali na nepla}eno odsustvo, a
zbog neizmirenih doprinosa nemamo
pravo ni na le~enje, socijalnu pomo},
de~ji dodatak, naknade sa tr`i{ta rada...
Ugro`ena su nam sva prava, na rubu
smo egzistencije. Mnogi od nas imaju po
troje, ~etvoro dece i supru`nike bez za-

poslenja. [to je najgore, vlasnici se i ne
pojavljuju tako da, sem la`nih obe}anja,
nemamo nikakve informacije koliko du-
go bi ova agonija mogla da traje. Nekoli-
cina je ve} uzela radne knji`ice, ljudi su
izgubili strpljenje jer nemamo od ~ega da
prehranjujemo porodice, ka`u radnici u
protestu Marina ̂ akarevi} i Miodrag Si-
meunovi}. I ostali zaposleni, njih {ezde-
setak, strahuju da bi fabrika uskoro mo-

gla do do`ivi sudbinu „katanca u bravi“,
a kao nagove{taj takvog epiloga vide u ~i-
njenici da je nedavno demontirana jed-
na proizvodna linija sa namerom da bu-
de preseljena u Bosnu. U rukovodstvu
firme tvrde da vlasnici nemaju nameru
da zatvore pogon jer u njegovo oprema-
nje i opremu ulo`eno oko dva i po milio-
na evra. 

- Preduze}e je u finansijskoj dubiozi
zbog nedostatka sirovine. Turski inve-
stitor je do{ao na ovo podru~je jer je
imao ~vrsta obe}anja pojedinaca iz Vla-
de Srbije da }e na godi{njem nivou mo-

}i da ra~una na oko 70.000 kubika gra-
|e. Od toga nije bilo ni{ta, te se u proble-
me upalo ve} nakon nekoliko meseci od
otvaranja firme, nagla{ava Dijana Stro-
jil, direktorka ispostave „Mercer trejda“
u Brodu. Ona isti~e da zbog neizmirenih
plata, poreza i doprinosa, kao i vi{eme-
se~nog prinudnog „odmora“ na koji su
radnici upu}eni, firma jeste u nekoj vr-
sti prekr{aja, ali, i da }e, prema obe}anji-
ma vlasnika taj problem uskoro biti re-
{en. Direktorka dodaje i da je plan je da
se zbog nedostatka sirovine primarna
prerada odra|uje u Bosni, a da se u Ko-
kinom Brodu nastavi sa finalizacijom
proizvoda ({tokova, lamperije, elemena-
ta za palete...).

Lokalna samouprava, koja je sa tur-
skim investitorom u oktobru 2016. na
period od deset godina sklopila ugovor o
zakupu 12.500 kvadrata uz obavezu za-
po{ljavanja 140 radnika, spremna je po-
mogne. „Op{tina mo`e da sa~ini novi
ugovor o zakupu manje povr{ine i bez
obaveze zapo{ljavanja dodatnih 70 ljudi
sa tr`i{ta rada. Obaveze poslodavca pre-
ma zaposlenima reguli{e Zakon o radu i
lokalna samouprava nema ingerencija
da se upli}e u te stvari, kao ni u poslovnu
politiku vlasnika“, ka`e predsednik op-
{tine Radosav Vasiljevi}. R. Popovi}

Priboj - Op{tina Priboj }e ove godine,
po~etkom jula, biti doma}in 55. Me|u-
op{tinskih sportskih igra. Ovo je sedmi
put da se MOSI odr`avaju u Priboju. U
okviru infrastukturnih priprema ovih
dana grade se i ure|uju sportski tereni,
ali i ostali gradski objekti.

Najve}a pojedina~na investicija, u
vrednosti oko 41 milion dinara, je iz-
gradnja atletske tartan staze, uz obna-
vljanje i hidroizolaciju tribina na stadio-
nu u Priboju. Presvla~enje atletske staze
tartanom omogu}i}e odr`avanje inter-
nacionalnih i dr`avnih atletskih takmi-
~enja. Ministarstvo omladine i sporta je
glavni izvor finansiranja gradnje staze, a
manji deo novca }e biti izdvojen i iz lo-
kalnog bud`eta.

Iza stadiona pored otvorenih bazena
gradi se teren za odbojku na pesku koji
}e po zavr{etku MOSI ostati kao prate}i
sadr`aj gradskih bazena Sportskog cen-
tra. Na tenderu koji je za izgradnju ovog
terena raspisao Sportski centar Priboj,
posao je dobila firma „Dekor invest“ iz
Priboja, a vrednost radova je oko

1.820.000 dinara . Rok za izvo|enje ovih
radova je 45 kalendarskih dana. Pored
sportskih rade se i ostali infrastrukturni
objekti. Izgradnjom parkinga u ulici Vu-
ka Karad`i}a, pored sportske dvorane
obezbedi}e se novih 44 mesta za parkira-
nje. Vrednost ovih radova koji se finansi-

raju iz lokalnog bud`eta je 2.839.920.
Rok za zavr{etak radova na izgradnji
parkinga je 20 dana.

Ministarstvo dr`avne uprave i lokal-
ne samouprave odobrilo je i sredstva u
iznosu od 10 i po miliona za investiciono
odr`avanje trotoara u glavnoj ulici. Bi}e

poplo~ani trotoari, a kolovoz presvu~en
novim slojem asfalta. Sredstva su odo-
brena su po „Javnom pozivu za podno-
{enje zahteva jedinica lokalne samoupra-
ve za raspodelu dela sredstava iz bud`et-
skog fonda za program lokalne samou-
prave“. S. Bjeli}

sud u Prijepolju presudio u korist 
evi}, biv{e na~elnice Op{tinske uprave

konita smena, 
a mo`e da se ̀ ali 

Dobila spor: Hanka Hajdarevi}

nskog ve}a ko{ta}e
ijepolja 105.000 dinara,
nja

Preduze}e je u finansijskoj dubiozi 
zbog nedostatka sirovine, op{tina 
spremna da pomogne

Protestni skup radnika turske kompanije „Mercer trade“ 

Plate ili tu`ba

Sa zbora u pogonu u Kokinom
Brodu : Radnici turske kompanije 

Priboj se gradi pred MOSI

Brojni sportski i infrastrukturni projekti: Priboj



Umrla Ljubica 
Beba D`akovi}

petak, 20. april 2018.VI

Nova Varo{ - Preduze}e „Av-
di}“ je pre desetak dana u pogo-
nu nekada{nje fabrike name{ta-
ja u Kokinom Brodu pustilo u
rad savremenu liniju za proiz-
vodnju napolitanki. Par meseci
ranije, u delu prostora povr{ine
od oko 10.000 kvadrata zaku-
pljenih od Op{tine, instalirana je
i ma{ina za proizvodnju oblan-
di, koje su za kratko vreme pre-
plavile tr`i{te u Srbiji i van nje-
nih granica. U opremu i pro{ire-
nje proizvodnih kapaciteta vla-
snik jedne od najuspe{nijih fir-
mi u regionu Fiko Avdi} investi-
rao je vi{e od 1.250.000 evra. Do
posla je do{lo novih 50 radnika,
a realizacijom ambicioznih po-
slovnih planova u budu}nosti,
preduze}e }e imati potrebu za
anga`ovanjem dodatne radne
snage. 

- Ovih dana ugovoren je po-
sao vredan 4.000.000 evra. Re~ je
o uspostavljanju partnerstva sa
velikim trgovinskim lancem
„Maksi market“ iz Rusi-
je, kojem }emo na
godi{njem ni-
vou isporu~i-
vati 2.400
tona napo-
litanki. Da
bismo is-
po{tovali
ovaj ugo-
vor, uz po-
stoje}e sa
„Amanom“, „Tr-
navom“ i „]ati} kom-
panijom“, neophodna je kupovi-
na jo{ jedne proizvodne linije
vredne oko 500.000 evra. Posao
}e zahtevati zapo{ljavanje jo{
radnika i uvo|enje tre}e smene,
ka`e Fiko Avdi}. Nagla{ava da }e
prvi {leper „Avdi}“ napolitanki
put Rusije krenuti ve} krajem
aprila, a da se prodajna ekspan-
zija u preko 115 marketa {irom
ruske federacije o~ekuje poseb-
no tokom leta kada }e biti odr`a-
no Svetsko prvenstvo u fudbalu. 

Trenutni obim proizvodnje
napolitanki na mese~nom nivou
je oko 300 tona (25 {lepera).
Asortiman ~ini oko deset vrsta
ovog slatkog vafela odli~nog
kvaliteta. „Joy napolitanke“, pro-

izvedene u pogonu preduze}a
„Avdi}“, konkurentne su i po
pristupa~nim cenama, u prose-
ku ni`im za oko 30 odsto u od-
nosu na istorodne proizvode
drugih robnih marki. Sredinom
novembra pro{le godine, u po-

gonu ovog lokalnog predu-
ze}a po~ela je proiz-

vodnja oblandi ko-
je su za svega par

meseci prona-
{le put do ku-
paca {irom ze-
mlje. 

- Na me-
se~nom nivou

proizvedemo
oko 150 tona

oblandi, koje u part-
nerstvu sa poslovnim

partnerima i velikim trgovin-
skim lancima, primarno plasira-
mo na doma}em tr`i{tu, ali je
jednim delom proizvodnja i iz-
vozno orijentisana, ka`e Avdi} i
dodaje da u proizvodnom pro-
gramu preduze}a i dalje zna~aj-
no mesto pripada „Ba{„ i novom
„^oko“ kremu. Kod na{ih su-
gra|ana poznatiji kao Fikov
krem se u proteklih nekoliko go-
dina, ina~e, odli~no pozicionirao
na polju konditorske industrije.
U ovaj prvi proizvodni podu-
hvat, Avdi} je u startu morao da
ulo`i vi{e od 300.000 evra. Po~e-
ci su bili skromni sa mese~nim
u~inkom od oko tri tone. Danas
se u pogonu PTP“Avdi}“ godi-

{nje proizvede blizu 1.500 tona
krema, od ~ega je gotovo polovi-
na namenjena za inostrano tr`i-
{te. Zahvaljuju}i kontinuiranim
investicijama i inovacijama u
opremu i tehnologiju, baziranih
na visokim evropskim standar-
dima, kvalitet krema je podignut
za ~ak 40 odsto, {to ga svrstava u
red boljih proizvodnih brendo-
va te vrste u zemlji. 

- Nije bilo lako probiti se na
gotovo hermeti~ki zatvoreno tr-
ì{te u kojem su decenijama „ca-

rovali“ ~uveni konditorski gi-
ganti. Ideja je bila da forsiramo
koli~inu prodate robe, a pred po-
tro{a~e idemo sa {to je mogu}e
ni`im cenama, razmi{ljaju}i da
}e kupac sa dubljim d`epom bez
dileme kupiti „Nutelu“. Da je
ovakva poslovna procena bila
pun pogodak, potvr|uje i poda-
tak da smo lane ostvarili promet
od oko 650.000.000 dinara. Ova-
kav u~inak svrstava nas u red
najuspe{nijih firmi u regionu, ali
i {ire - nagla{ava Fiko Avdi} i do-
daje da pro{irenjem kapaciteta i
lepeze proizvodnog programa
planiraju da do kraja 2018. pro-
met uve}aju na oko milijardu di-
nara. 

Poslovna vizija, ambicija za
napredovanjem i odlu~nost ka-
da su u pitanju nove investicije,
garant su uspeh u biznisu, sma-
tra vlasnik PTP „Avdi}“. Dobro
bi do{la i finansijska „injekcija“
dr`ave ili Op{tine, ali se Fiko,

ipak, odlu~io da takve podsticaj-
ne mere zaobi|e u {irokom luku
i ula`e sopstvena, odnosno kre-
ditna sredstva. Ambijent za po-
slovanje je danas izuzetno nepo-
voljan, tvrdi Avdi}. Dr`ava bi za
po~etak mogla da smanji globu i
namete jer ova lokalna firma sa-
mo za plate, doprinose i poreze
godi{nje mora da inkasira oko
600.000 evra. 

- Problem je i nedostatak ka-
drova, mladih, obrazovanih i
stru~nih ljudi, koji napu{taju op-
{tinu bez namere da se vrate u
zavi~aj - tvrdi Fiko, ~ije preduze-
}e ima tradiciju dugu 23 godine.
Bavi se trgovinom na veliko i
malo, konditorskom proizvod-
njom, {pedicijom i recikla`om.
Trenutno ima 150 zaposlenih. U
vlasni{tvu ove porodi~ne kom-
panije, kojoj je cilj da preuzme
ulogu regionalnog tr`i{nog lide-
ra, nalazi se i 15 trgovinskih rad-
nji u Novoj Varo{i, Priboju, Pri-
jepolju i Sjenici. Robu izvoze u
gotovo sve zemlje biv{e Jugosla-
vije, u 11 evropskih dr`ava, ali i
u udaljenim delovima Afrike.
PTP“ Avdi}“ je i dru{tveno od-
govorna firma. Poma`e razvoj
lokalne zajednice u brojnim
oblastima, a ve} odavno su se
dokazali na polju humanitarnih
aktivnosti. Vlasnik Fiko Avdi} je
kao uspe{an privrednik oven~an
brojnim nagradama i dru{tve-
nim priznanjima za pregala{tvo. 

R. Popovi}

Nova Varo{ - Predstavnici srp-
skog rasejanja iz desetak evrop-
skih zemalja, okupljenih u Po-
kret rodoljuba otad`bine i dija-
spore „Rod“ , obi{li su nedavno
zlatarski kraj. Potencijali i {anse
za ulaganje na podru~ju novova-
ro{ke op{tine, prvenstveno na
polju turizma i prehrambene in-
dustrije, bile su klju~ne teme o
kojima su gosti razgovarali sa ~el-
nicima lokalne vlasti. Za delega-
ciju iz dijaspore je, nakon sastan-
ka u zgradi SO, organizovan obi-
lazak najatraktivnijih turisti~kih
lokaliteta, uspe{nih poljoprivred-
nih gazdinstava i privrednih su-
bjekata. 

Nova Varo{ je prepoznatlji-
va na turisti~koj mapi Srbije, tu-

rizam je za ovaj kraj strate{ka
privredna grana, ali bi u fokusu
njenog budu}eg razvoja trebalo
da bude i proizvodnja zdrave
hrane, zajedni~ka je ocena go-

stiju i doma}ina, koji su, ina~e,
uspe{nim poslovnim ljudima iz
Rusije, Velike Britanije, Francu-
ske, [vedske, Norve{ke, Dan-
ske, Italije, Austrije i Slovenije

predstavili „li~nu kartu“ op{ti-
ne sa svim njenim resursima i
potencijalima. 

- Zlatarskom kraju nedostaju
bolja promocija u svetu i ozbiljni

biznismeni spremni da ovde ulo-
`e novac. Uspe{nim ljudima iz
razli~itih sredina u kojima `ivi-
mo i radimo prene}emo fanta-
sti~ne utiske o Novoj Varo{i i nje-
nim gostoprimljivim `iteljima.
Obe}avamo vam bolju kop~u sa
na{im iseljenicima, a predla`e-
mo da ve} tokom ovog leta u va-
{em gradu zajedni~ki organizu-
jemo Dane dijaspore, istakao je
Dragan Stanojevi}, predsednik
Pokreta „Rod“.

Gosti su op{tinskom ruko-
vodstvu predo~ili primere dobre
prakse iz zemalja iz kojih dolaze,
sugeri{u}i pro{irenje lepeze turi-
sti~kih sadr`aja, vi{e programa,
planova i razvojnih projekata,
putokaza, zna~ajnije u~e{}e na

me|unarodnim sajmovima, bo-
lju pokrivenost internet mre-
`om, formiranje kancelarije za
dijasporu, {iru otvorenost ka na-
rodima koji nisu pravoslavne ve-
roispovesti...

- Cilj sastanka sa predstavni-
cima dijaspore bio je da ih upo-
znamo sa resursima, potencija-
lima i razvojnim planovima, ~i-
ju okosnicu predstavlja privla~e-
nje investitora. Op{tina smo sa
izuzetno povoljnim ambijen-
tom za ulaganje i nadamo se da
}e se neko od ovih uspe{nih lju-
di ili njihovih prijatelja odlu~iti
da deo svog kapitala investiraju
na ovom podru~ju, naglasio je
predsednik op{tine Radosav
Vasiljevi}. R. P. 

Bijelo Polje - Delegacija Op-
{tine Bijelo Polje na ~elu sa
predsjednikom Petrom Smolo-
vi}em i sekretarkom Sekretari-
jata za lokalnu samoupravu Sa-
idom ^iki} nedavno je posjeti-
la rekonstruisani Centar za dje-
cu i mlade sa smetnjama u raz-
voju ‘’Tisa’’. Smolovi} je najavio
da }e lokalna uprava nastaviti
da poma`e ovu ustanovu. „Op-
{tina Bijelo Polje je Odlukom o
bud`etu za 2018. godinu, koja
je nedavno usvojena u lokal-
nom parlamentu, opredijelila
iznos od 250.000,00 evra za rad
ove specijalizovane ustanove.
Nastavi}emo da i dalje ula`emo
u objekte, infrastrukturu, kao i
stru~no osoblje institucija koje
se staraju o na{im najmla|im i
najranjivijim gra|anima, sigur-
ni da }e se bolje i kvalitetnije
osje}ati u njima“, zaklju~io je
Smolovi}. 

Rekonstrukcija „Tise“ po-
~ela je dogradnjom aneksa
2016. godine, a pro{le godine
je nastavljen posao, koji su fi-
nansijski podr`ali op{tinski i
republi~ki organi, kao i amba-
sada SAD u Crnoj Gori. Direk-

tor Ensad Omerovi} istakao je
zadovoljstvo dosada{njim po-
stignutim rezultatima i sarad-
njom sa lokalnim vlastima.
„Dnevni centar ‘’Tisa’’ je prvo-
osnovana institucija ove vrste
u Crnoj Gori koja je za vrijeme
svog postojanja zavrijedila
brojne nagrade. Prvo zna~ajno
priznanje Centar je dobio
2007. godine - Najbolja praksa
za unaprje|enje polo`aja ra-
njivih i marginalizovanih gru-
pa, koju dodjeljuje Kancelari-
ja OEBS i ZO u Crnoj Gori,
dok je specijalna nagrada u lo-
kalnoj samoupravi za 2016. ta-
ko|e dodijeljena ‘’Tisi’’ za pro-
jekat ‘’Mala grupna zajedni-
ca’’. Ali vrednije od svih je pri-
znanje roditelja, djece i svih
ljudi dobre volje za rad, kojim
nesebi~no, stru~na lica Centra,
oboga}uju i usre}uju svako-
dnevni `ivot svih korisnika.
Zna~ajnu ulogu u afirmisanju
i podizanju kvaliteta rada ove
ustanove dala je Saida ^iki},
prethodna direktorica Centra,
za vrijeme ~ijeg mandata su
postignuti izuzetni rezultati,
rekao je Omerovi}. C. D.

Pljevlja - Biv{a poslanica
Demokratske partije socija-
lista (DPS) u republi~kom i
saveznom parlamentu Lju-
bica Beba D`akovi} premi-
nula je nedavno u 86. godini
u Pljevljima. D`akovi} je bi-
la ~lanica DPS-a od osniva-
nja stranke. U skup{tinskim
klupama kao poslanica ove
partije provela je vi{e od 25
godina. Poslanica Republike
Crne Gore je bila od 1967.
godine, a od 1990. godine

stalni poslanik parlamenta.
Osnovnu {kolu i gimnaziju
zavr{ila je u Pljevljima. Me-
dicinski fakultet zavr{ila je
1960. godine u Beogradu.
Radni vijek je provela u Me-
dicinskom centru Pljevlja
kao {efica Pulumolo{ke slu-
`be. Odlikovana je vi{e puta
- Ordenom rada sa zlatnim
vijencem, a dobila je i Zlatnu
zvijezdu Crvenog krsta, bu-
du}i da je bila njihov dugo-
godi{nji ~lan. C. D. 

Delegacija op{tine 
Bijelo Polje posjetila „Tisu“

Zadovoljstvo 
dosada{njoj saradnjom

Predstavnici dijaspore u poseti novovaro{kom kraju 

Razvojna {ansa turizam i zdrava hrana 

Gosti i doma}ini na Uvcu

Nova proizvodna linija slatkog 
vafela: Iz pogona u Kokinom Brodu 

Preduze}e „Avdi}“ iz Nove Varo{i, nakon oblandi, zapo~elo i proizvodnju napolitanki 

Investicije ve}e od milion evra 

Ugovorili 
plasman 2.400 tona
napolitanki na rusko

tr`i{te, a posao vredan
~etiri miliona evra,

isti~e vlasnik 
preduze}a 
Fiko Avdi}



Novi Pazar - Pamti „Pendik“ atmos-
feru sa prijateljske ko{arka{ke utakmi-
ce izme|u Novog Pazara i Partizana iz
novembra pro{le godine, ali ambijent
na nekoj zvani~noj utakmici u tom
prostoru nikada nije vi|en do nedelje i
~etvrte utakmice finalne serije odboj-

ka{kog plej-ofa. Novi Pazar i Vojvodi-
na priredili su spektakl, gde re~ spek-
takl nije upotrebljena da samo dodat-
no uveli~a jedan veliki do`ivljaj, po{to
je to zaista bio istinski spektakl na te-
renu i tribinama. Zavisno od medija,
doga|aju kakav je Novom Pazaru bio
preko potreban i koji on zaslu`uje, pri-

sustvovalo je izme|u 1.700 i 2.000 gle-
dalaca. Nebitno koja od ovih brojki je
ta~na, tribine su izgledale kao da se na
njima okupilo 100.000 posmatra~a.
Najlep{e od svega je da slika koja je
odaslata iz Pazara bila prava, posle
,,slu~aja himna“ tri dana ranije, kada je
nezaslu`eno velika pobeda i fascinant-
na igra Novog Pazara u tom tre}em
me~u potpuno nepravedno, pala u

drugi plan. Rukovodstvo kluba u~inilo
je veliki napor da za kratko vreme oba-
vi ogroman posao i organizuje na viso-
kom nivou jedan tako slo`en sportski
doga|aj. I uspela je u tome. 

Na~in na koji je Novi Pazar u tre-
}em me~u nadvisio Vojvodinu nema
kod koga nije proizveo nadu da je peti

me~ u Novom Sadu na vidiku. Do nje-
ga nije do{lo samo zato {to je Vojvodi-
na posle dvogodi{nje nepobedivosti
Novog Pazara u ,,Pendiku“ podigla

svoju igru do stepenika zvanog - kad je
najte`e bi}emo najbolji. Novi Pazar
ima i nema za ~im da ̀ ali. Sve {to je po-
trebno jednom timu da bi se u{lo u pe-
ti me~ serije Novi Pazar je imao. Nedo-
stajala je sve`a krv u momentima kad
je premor stizao vode}e igra~e, ali i ser-
vis. Nije ga bilo u tom ~etvrtom me~u,
a kad nema za{titnog znaka ove gene-
racije, onda je malo verovatno da se
ne{to vi{e mo`e posti}i. Ipak, razloga
za nezadovoljstvo nema, Novi Pazar
nije osvojio najva`niji pehar, ali jeste
druga dva (Kup i Superkup). Mnogo je
to! Igra~i su bili utu~eni, silno su `eleli
da u majstorici u Novom Sadu poka`u
ko je bolji. Odmah posle utakmice
Hamza Zatri}, trener koji se u prvoj se-
zoni na klupi Pazara zajedno sa igra~i-
ma proslavio, imao je samo re~i hvale
za svoje momke.

- Ponosan sam na njih. Radio sam
sa sjajnom grupom ljudi, profesional-
cima od glave do pete. Oni su imali de-
setak igra~a koji su izneli identi~an te-
ret u ovoj seriji. Mi smo tim koncipira-
li tako da smo se bazirali na prvoj po-

stavi koja je trebalo i iznela je sve ove
utakmice i drugu postavu ~ija je uloga
mnogo bitnija nego {to se misli. Kvali-
tet na{e igre uvek je bio direktno pove-
zan sa kvalitetom treninga. ^ini me
sre}nim da su igra~i i rezultati koje su
oni postigli dostigli najvi{i mogu}i ni-
vo. Za borbu na ~etiri fronta, ne treba
zaboraviti da smo pro{li i jedno kolo
CEV Kupa, u gustom rasporedu u
periodu novembar - janu-
ar, trebalo je biti maksi-
malno fokusiran.
Pratile su nas i sitne
povrede, pa i po-
red toga uspeli
smo da stignemo
do svih zavr{nica
doma}ih takmi-
~enja. Da nismo
imali tim, do toga
sigurno ne bi do{lo,
rekao je Hamza Zatri}.

Aleksa Polomac,
,,srednjak“ Novog Pazara
imao je sjajnu sezonu, koja ga je naj-
verovatnije i uvrstila na {iri spisak re-
prezentativaca Srbije. Odigrao je bri-
ljantno tre}i me~ u seriji. Posle poraza
u ~etvrtom me~u bila su mu pome{a-
na ose}anja. „Nakon dva poraza u
Novom Sadu prili~no nas je podigla

pobeda u prvom me~u u Pazaru. U
~etvrtom smo dobro krenuli, onda
drugi set kao i u prethodnom me~u
odigrali smo stegnuto. Dr`ali smo
egal, igrali poen za poen, sve je bilo
igra~ki i kad je tako niko ne mo`e da
snosi krivicu {to ga nismo dobili. Do-
nekle nas je povreda Radosavljevi}a
pomela, postali smo nervozni i po~eli
da srljamo, {to je dovelo do toga da
napravimo nekoliko glupih gre{aka.
@ao mi je {to nismo obezbedili peti
me~, publici sva ~ast na ambijentu, vi-

deli su da smo se borili do poslednjeg
atoma snage u jednoj lepoj utakmici.
Napetiju, neizvesniju i zna~ajniju
utakmicu u karijeri nisam igrao“, re-
~i su Polomca.

Marko Vuka{inovi} je na verovat-
nom opro{taju od Novog Pazara kao i
svi igra~i dao sve od sebe ne bi li me~
odveo u majstoricu. Ispostavilo se da

to nije bilo dovoljno. „Intere-
santna utakmica, ali ni-

kako da ukapiram {ta
nam je falilo za po-

bedu. Verovatno
servis, koji je za-
kazao i to kod
svih igra~a.
Ostali elementi
nisu bili bes-
prekorni, ali su

bili na vrlo viso-
kom nivou. Sve to

nije bilo dovoljno da
se dobije ovako dobra

Vojvodina. Publika je u`iva-
la u spektaklu, i u Novom Sadu, a po-
sebno u na{oj dvorani. Ja }u sigurno
dugo pamtiti, a verujem i svi iskreni
ljubitelji odbojke, ovu finalnu seriju“,
kazao je Vuka{inovi}.

Ovo finale pokazalo je da Novi Pa-
zar ima sve {to je potrebno da se zadr-

`i u vrhu doma}e odbojke. Sledi jo{
jedna prenatrpana i iscrpljuju}a sezo-
na na ~etiri fronta, u koju }e Zatri}ev
tim skoro sigurno u}i bez Marka Vu-
ka{inovi}a i Marka Radosavljevi}a.
Me|utim, ~vrsti temelji su postavljeni
i nema sumnje da }e se i za njih na}i
dostojne zamene. Novi Pazar je postao
ime u na{oj odbojci, ali i mamac za one
najbolje, pa je logi~no nadati se da }e se
vrhunski doma}i, pa i inostrani igra~i
otimati za mesto u ekipi koja }e i ubu-
du}e imati visoke ciljeve.
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Pobedom 
u Novom Pazaru

Vojvodina osvojila 
{ampionsku 
titulu 15. put

Rezultati finalne serije
U ~etiri me~a finala plej-ofa Vojvodina je zabele`ila tri, Novi Pazar jednu pobedu. 
1. Vojvodina - Novi Pazar 3:0 (25:22, 25:23, 25:19)
2. Vojvodina - Novi Pazar 3:1 (25:19, 26:24, 23:25, 25:23)
3. Novi Pazar - Vojvodina 3:0 (25:16, 26:24, 25:14)
4. Novi Pazar - Vojvodina 1:3 (25:17, 32:34, 18:25, 30:32)

Zukovi} standardno dobar 
Poeni su samo jedan deo statistike, ne i najva`niji u odbojka{kom sportu.

Najbolji poenter u ~etiri finalne utakmice kod Novog Pazara bio je Irfan Ham-
zagi} sa 57 poena, slede ga Marko Vuka{inovi} (56), Marko Radosavljevi} (50),
Aleksa Polomac (31), Andrija Vilimanovi} (15), Benjamin Daca (12) i Hasan Za-
tri} (4). Ipak, mo`da najkonstantniji igra~ Novog Pazara u sva ~etiri me~a bio je
libero Elvir Zukovi}.

SPORT

Prvoslav Le{evi}

Osmanka~: Bio je spektakl
Ned`ad Osmanka~, trener Vojvodine,

imao je te{ke trenutke posle poraza u tre}em
me~u. ,,Pendik“ je klju~ao u trijumfu od 3:0, a
proklju~ao u ~etvrtom me~u serije, kojim je
Vojvodine odbranila titulu prvaka Srbije.

- Drago mi je da smo u spektakularnoj at-
mosferi i spektakularno uzbudljivom me~u
osvojili 15. zvezdicu prvaka. U prvom me~u u
Pazaru previ{e smo gre{ili, u drugom smo
smanjili nepreciznosti, a i manje smo riziko-
vali sa servisom. Da bi ekipa dobro funkcioni-
sala mora da ima mir, stabilnost i kontinui-
tet. Do toga se ne sti`e preko no}i. Pedantan
sam i samo ja i igra~i znamo kroz {ta smo sve
pro{li da bi do{li do titule. Odradili smo ta~no
403 treninga, od toga 289 za vreme trajanja
takmi~arskog ciklusa. Omeo nas je odlazak
korektora pred po~etak lige, koji smo done-
kle nadoknadili dolaskom Suhinjina i va-
`nom rolom mladog Vu~i}evi}a. Najva`nije je
da smo na treninzima uvek imali 16 igra~a, to su prakti~no dve postave. Konstant-
no prisustvo dva sparing tima pred va`ne utakmice je ne{to od ~ega smo imali ve-
like koristi. Moja ekipa je mlada, kad ne igraju Mehi} i Suhinjin tu smo negde u
proseku sa Novim Pazarom. To je veliki kvalitet, ne zaboravite da je pro{le sezone
jedan Partizan sa dva meseca mla|om ekipom ispao iz Superlige, a mi smo je osvo-
jili - dokumentuje podacima Osmanka~. 

Posle ~etvrte utakmice plej-ofa izme|u Novog Pazara i Vojvodine

Finale za pam}enje

Najbolji kada je najte`e: 
Slavlje Vojvodine u finalu

Nemaju za ~im da `ale:
OK Novi Pazar
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki 

vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 

44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

OTI[AO MOJSILOVI]
Novi Pazar - U 22. kolu Prve lige Novi Pazar je tre-

}i put zaredom pora`en, na Gradskom stadiona bolji od
„plavih“ bio je Teleoptik 1:2 (0:2). Za Novi Pazar gol je
postigao Kecap u 66. minutu, a za Beogra|ane Simo-
vi} u 24. i [ehovi} u 38. minutu. Posle utakmice ekipu
Novog Pazara napustio je trener Stevan Mojsilovi}.

BEZ POBEDNIKA
Novi Pazar - U 23. kolu Srpske lige - Zapad u Po-

`arevcu su Mladi radnik i Tutin odigrali bez pobednika
1:1 (0:1). Tutinci su prvi do{li do prednosti golom \o-
ki}a u 10. minutu, izjedna~enje je doneo Stojanovi} u
80. minutu.

UBEDLJIVI JO[ANICA I SLOGA
Novi Pazar - Fudbaleri Jo{anice lako su u 20. kolu

zone „Morava“ presli{ali tim Bane iz Ra{ke 4:0 (0:0). Za
„`ute“ u strelce su se upisali Smajovi} u 51, Ibrahimo-
vi} iz jedanaesterca u 67, Marovac u 70. i Kurti u 89. mi-
nutu. Sloga iz Sjenice je u istom kolu zone „Drina“ ube-
dljivo slavila u Sovljaku protiv istoimenog tima 4:1
(D`anovi} 2, Kari{ik i Simi}).

BOLJI OD LESKOV^ANA
Novi Pazar - U pretposlednjem kolu Druge lige ko-

{arka{i Novog Pazara pobedili su u „Pendiku“ Zdravlje

iz Leskovca 106:73 (29:15, 30:18, 21:18, 26:22). Prvi
poenter u doma}em timu bio je Du{an Filipovi} sa 25
poena. Za plasman u KLS sastavu trenera Bo{ka \oki}a
potrebna je pobeda u poslednjem kolu protiv @arkova
u Beogradu.

O^EKIVANA POBEDA
Novi Pazar - O~ekivano u 17. kolu Super B lige (Is-

tok - Zapad) Novi Pazar je kao doma}in pobedio Kara-
|or|e iz Topole 41:20 (21:9). Prvi strelac me~a bio je
igra~ doma}eg sastava Armin Kaltak sa 13 golova.

FUTSALERI U FINALU
Novi Pazar - Klub malog fudbala Novi Pazar plasi-

rao se u finale Futsal kupa Srbije, posle pobede od 5:0
nad gostuju}im timom Smedereva. Novi Pazar }e u re-
prizi pro{logodi{njeg finala, 2. maja u Obrenovcu, igra-
ti protiv Ekonomca, koji brani trofej.

[EST MEDALJA SA [AMPIONATA 
Novi Pazar - Tri srebrne i isto toliko bronzanih me-

dalja osvojio je KBV Novi Pazar na {ampionatu Srbije za
seniore, juniore i kadete A i B klasi i disciplini K1 odr`a-
nom u Vlasotincu. Srebro su osvojile seniorka Ajla Lu-
ka~, junior Mirza Omerovi} i kadet Hamza Muhamed
Ali. Bronzane medalje oti{le su u ruke Anise Bihorac, El-
me Hajrovi} i Armina Hamidovi}a. VE
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Projekat je sufinansiran iz bud`eta Republike Srbije - Ministarstva kulture i informisanja. 
Stavovi izneti u podr`anom medijskom projektu nu`no ne izra`avaju stavove organa koji je dodelio sredstva. 

Zanimljiv pozori{ni projekat novovaro{ke Pred{kolske ustanove 

„Koktel bajka“ odu{evila publiku

Bajkovito, razdragano, {areno: Detalj iz predstave izvedene u Domu kulture 

Nova Varo{ - Nakon pozori{ta senki, u novovaro{koj Pred{kolskoj
ustanovi upustili su u jo{ jedan zanimljiv umetni~ko-zabavni projekat.
Re~ je o predstavi „Koktel bajka“, koju su dvadesetak mla|anih glu-
maca izveli pre par dana na sceni Doma kulture. Za odli~nu re`iju i
originalnu scenografiju pobrinule su se vaspita~ice Dijana Radi{i}, Ra-
dica Kuzeljevi} i Mubera Berbovi}, dok kostimografiju potpisuju ro-
ditelji u~esnika programa. Komad je ra|en po motivima dela pozna-
tog pisca za decu Toda Nikoleti}a. „Predstava je inkluzivnog karakte-

ra, a vaspita~i su je sa puno entuzijazma i anga`ovanja pripremili u
okviru posebnih vaspitno-obarazovnih programa ustanove. U njoj su,
osim na{ih polaznika i njihovih vaspita~ica, u~estvovali i roditelji {to
ovom projektu daje posebnu te`inu“, ka`e Olgica Mini}, direktorka
Pred{kolske ustanove „Pa{a i Nata{a“. Ovom programu prethodila je
predstava „Avanture Ma{e i mede“, koju je kreativna ekipa vrti}a ura-
dila u maniru pozori{ta senki, a izvodila vi{e puta u seoskim osmoljet-
kama i gradskoj Biblioteci. R. P. 

Berane - Predsjednik Skup{tine op{tine Berane No-
vica Obradovi} primio je predstavnika Studentskog par-
lamenta Univerziteta Crne Gore Zorana Medenicu, ko-
ji mu je predstavio plan da Studentski parlament u sa-
radnji sa Karijernim centrom i Studentskim kulturnim
centrom organizuje Dane otvorenih vrata Univerziteta
Crne Gore, 24. aprila ove godine u Podgorici. Doga|aj je
namijenjen maturantima srednjih {kola u Crnoj Gori, te
su organizatori uputili molbu Op{tini Berane da finan-
sijski podr`i manifestaciju tako {to bi platila organizo-
vani prevoz beranskih maturanata na sajam. Mada je
manifestacija ocijenjena kao dobra, Obradovi} je obja-
snio da je beranska samouprava u fazi izbora organa vla-
sti i da Skup{tina jo{ nije donijela Odluku o bud`etu Op-
{tine za 2018. godinu. Zbog toga i nije mogu}e da finan-
siraju ovu aktivnost, ali }e o ovom zahtjevu obavijestiti
nadle`ne op{tinske organe. Dogovoreno je i da u nared-
nom periodu, Studentski parlament organizuje posjetu
studenata Skup{tini op{tine Berane. C. D. 

Nema para za 
odlazak maturanata

u Podgoricu 


